

VOGUE

November 7, 2019

Why is The Mark the perfect hotel for a Christmas in New York?

By Jade Simon



© Francesco Tonnelli

Opera Nutcracker, private ice rink, caviar feast, visit Santa Claus ... As the holiday season approaches, The Mark Hotel has all the right reasons to celebrate 24th in New York.

Just like Thanksgiving, Americans redouble their creativity to make Christmas a legendary party. Especially in New York, where a giant Christmas tree is erected each year, at the foot of the Rockefeller Center, where the windows of Fifth Avenue swarm with precious toys and where the bright decorations dress the streets.



© Scott Frances

Located within walking distance of Central Park, The Mark does not fail to take part in the celebrations. The five-star hotel is awarded every winter a most enjoyable program for the residents of the penthouse . On the rooftop, a private ice rink provides family ice skating and hot chocolate under New York stars.



At dinner time, a four-course feast, prepared by chef Jean Georges Vongerichten, is served in the opulent dining room. On the menu? Seafood, Imperial Gold Osetra caviar and Cristal champagne.



© The Mark Hotel

In the evening, a pianist, straight out of the prestigious Juilliard school, plays in the Christmas lounge. While the Great Hall leaves a private depiction of *The Nutcracker* (to be admired, also from a private box at the Lincoln Center). Other celebrations? Exclusive access to the Bergdorf Goodman department store after opening hours, the installation of an FAO Schwarz playroom for children, a movie theater by the fire and the daily presence of a team of experts (driver, nanny, masseur ...). Cherry on the cake? The possibility of programming the visit of Santa Claus. What more?



© Angela Pham

The Mark



© Francesco Tonnelli

Original:

Tout comme pour Thanksgiving, les américains redoublent d'inventivité pour faire de Noël une fête légendaire. Surtout à New York, où un sapin géant est érigé, chaque année, au pied du Rockefeller Center, où les vitrines de la Fifth Avenue fourmillent de jouets précieux et où les décorations lumineuses habillent les rues.

Installé à deux pas de Central Park, The Mark ne manque pas de prendre part aux célébrations. Auréolé de cinq étoiles, l'hôtel organise, chaque hiver, un programme des plus réjouissants rien que pour les habitants de sa penthouse. Érigée sur le toit, une patinoire privée permet de faire du patin à glace en famille et de siroter des chocolats chauds sous les étoiles new-yorkaises.

A l'heure du dîner, un festin en quatre services, préparé par le chef Jean Georges Vongerichten, est servi dans la salle à manger cossue. Au menu? Des fruits de mer, du caviar Imperial Gold Osetra et du champagne Cristal.

Dans la soirée, un pianiste, tout droit sortie de la prestigieuse école Juilliard, joue dans le salon des airs de Noël. Tandis que la grande salle accueille une représentation privée de Casse-Noisette (à admirer, aussi depuis un box privé du Lincoln Center). Autres réjouissances? Un accès exclusif au grand magasin Bergdorf Goodman après les heures d'ouvertures, l'installation d'une salle de jeu FAO Schwarz pour les enfants, une séance de cinéma au coin du feu et encore la présence quotidienne d'une équipe d'experts (chauffeur, nounou, masseur...). Cerise sur la gâteau? La possibilité de programmer la visite du père Noël. Que demander de plus?